
 

 

Protokoll ordinarie styrelsemöte i Poms – Nationell 

förening för habiliteringspsykologer 2021-01-29 

 

 

Plats: 

Skypemöte pga Covid-19: 
https://spsm.zoom.us/j/99210974958?pwd=Um50bGpOZjhkV3JRdHRSR0

RQQ0NWUT09 

 

Tid: 

09:00-12.00, 13.00-15.30 

 

Föredragningslista  

§1 Mötets öppnande 

 

§2 Val av ordförande för mötet (Anna föreslås) 

Anna väljs till mötets ordförande. 

 

§3  Val av sekreterare för mötet (My föreslås) 

My väljs till sekreterare för mötet 

 

§4 Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkänns. 

 

§5 Föregående protokoll  

De föregående protokollen behöver skickas till 

hemsideansvariga Magnus Bjurehammar. Vi beslutar att det 

ingår i sekreterarrollen att protokollen skickas till Magnus. 

 

§6 Rapporter 

- Kassör ekonomi. Fortsatt god ekonomi, drygt 

400.000kr. 

- Medlemmar, rapport kring aktuellt medlemsantal 

178+1, en ny medlem inför eftermiddagens event 

 

§7 Förslag kommande event (Maria m fl informerar om sina 

kontakter, ev beslut att fatta).  
Maria presenterar förslaget, som kommer från våra 

medlemmar i Sundsvall/Östersund kring att anordna ett 

event med boost-föreläsning med Peter Karlsson. Vi 

tänker att det är ett område som kan tala till en bred 

grupp habiliteringspsykologer. Vi diskuterar alternativa 

föreläsare exempelvis Ulrika Långh. Vi diskuterar även 

hur vi löser arrangemanget praktiskt och administrativt. 

En utmaning med våra mailutskick är att så få läser dem. 

Marie Ahrling, vår kontaktperson, ansvarar för att 

formulera en inbjudan som vi i styrelsen sedan kan sprida. 

Vi diskuterar även hur det blir när vi till viss del tar över 

arbetsgivarens kompetensförsörjningsansvar. Magnus tar 

på sig att layouta inbjudan och skicka ut den via facebook. 

https://spsm.zoom.us/j/99210974958?pwd=Um50bGpOZjhkV3JRdHRSR0RQQ0NWUT09
https://spsm.zoom.us/j/99210974958?pwd=Um50bGpOZjhkV3JRdHRSR0RQQ0NWUT09


 

 

Vi behöver utforska möjligheten till att spela in 

föreläsningen. Hur man sedan löser visningen och 

tillgången till det filmade materialet är en annan fråga. Det 

är viktigt att vi får möjlighet att visa filmen för våra 

medlemmar. Maria tar på sig att stötta 

kontaktpersonerna i den fortsatta planeringen och 

kommer uppmuntra till at teventet även innehåller 

gruppdiskussioner. 

 

 Ett annat förslag är att anordna en webbaserad diskussion 

kring arbete med rörelsenedsättning, 1 ½ timme. 

 

 My informerar om sin kontakt med Marie Manholm, 

kontaktperson i Värmland kring ett eventuellt event kring 

CVI. My har haft möte med Marie Manholm och 

fortsätter planera för ett webbinarie till vilket Kim de 
Verdier kan bjudas in och eventuellt även artikel läsas. 

Preliminärt hösten 2021. 

 

§8 Information 

- Facebookgruppen – aktuella trådar 

- Poms@poms.nu inkommet sen förra mötet  

fråga från Kristina Rehnlunds fråga om vaccinering för 

covid-19 och LSS, att det ser olika ut i olika regioner. 

Karin svarar på mailet. Caroline skriver in en punkt i 

Nyhetsbrevet. 

 

Representant för SiS – fråga från förbundet via 

önskemål från Socialstyrelsen. Om någon har en 

möjlig kandidat mailar man Karin som 

vidarebefordrar. Magnus tänker på Therese Allvar (? 

Heter ev något annat nu), erfarenhet av både hab och 

SiS. Karin utforskar det spåret. 

- Hemsidan (nästa möte) 
vid nästa möte deltar Christina Wallin och då ägnar vi 

mer tid åt hemsidan 

- Nyhetsbrev 

Caroline berättar att ett relativt färdigt utkast finns. 
Några rubriker: digitala träffar som genomförts och 

planeras, kliniska erfarenheter av metoden GIST, 

nationellt program för ADHD, Christina Rehnlunds 

initiativ om vaccinering mot covid-19 för personer 

med funktionsnedsättning, Leva livet 

inspirationsmaterial, artikel kring personer med DS 

och mortalitet i covid-19, böcker på väg till alla som 

deltog vid evidenseventet. Prel tillägg om kommande 

event, i så fall kontaktar Maria Caroline med 

ytterligare information. 
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§9 Poms kontakter med andra organisationer 

POMS har svarat Bengt Persson, ordförande i SNPF, 

Sveriges neuropsykologers förening, gällande deras fråga 

om kvailitén på neuropsykologiska utredningar. 

Föreningen har tackat för vårt svar. 

 

§10 Remisser (utgår - inga inkomna) 

 

§11 Förbundskontakter (utgår) 

 

§12 Övriga frågor  

Förbereda frågor till Kristina Taylor som besöker 

styrelsemötet efter lunch mellan k.13-14. Vad kan vara 

viktigt för förbundsordförande att veta? 

-presentera POMS 

-dialog kring neuropsykologiska utredningar 
de nationella föreningarna – väldigt lite kontakt 

sinsemellan – vore önskvärt med mer kontakt med 

exempelvis skolpsykologer (PSIFOS) och 

neuropsykologer (SNPF), fler föreningar kan vara 

intressanta för oss. 

 -Kostnad för flera föreningar? Vem bestämmer? 

-hur ser Kristina på de nationella 

professionsföreningarnas roll i förbundet? 

Utvecklingsområden? 

 -Kontakt med medlemmar, en gemensam utmaning 

 -Allmänt om habilitering och aktuella fenomen som berör 

psykologer 

 -Möjlighet att skicka dokument om vårt arbete i 

efterhand. 

 

 

 

§13  Bordlagda frågor: Planering för eventuell konferens i 

oktober 2021: program, konferensavgift, datum, fortsatta 

kontakter, hålltider fram till konferens. 

 Diskussion kring rimligheten i att planera för en fysisk 

konferens. Andra konferenser verkar planeras (tex 

habiliteringschefernas konferens). Alternativt kan vi ha ett 

antal digitala föreläsare/event. Vill vi hålla dörren öppen 

för en fysisk konferens. Boka in endast våra 

internationella föreläsare digitalt? Undersöka hur våra 

konferenskontakter ställer sig till att ses fysiskt/digitalt? 

Ska vi stänga något spår? Betalning för olika former av 

konferens? 

 
 Vi går igenom våra föreläsningskontakter och påminner 

oss om vilka vi ansvarar för att ta kontakt med. Vi 

sonderar terrängen gällande datum, hur de ställer sig till 

deltagande vid en fysisk respektive digital konferens med 



 

 

våra föreläsningskontakter. Ny diskussion och utvärdering 

vid nästa styrelsemöte den 12 mars. 

 

 Vi diskuterar även behovet av att köpa in en eller flera 

licenser. Kostnad ca 150-200 dollar per år. Behöver 

undersökas vidare. Vi flyttar fram frågan till nästa 

styrelsemöte. 

 

 

§14 Nästa möte 12 mars 

 

 

12:00-13:00 Mötet pausas för lunch 

 

§15 Kristina Taylor förbundsordförande deltar kl 13.00 

 
§ 16 Digitalt event 14.30-15.30  

 

§17   Mötets avslutande 

 

 


